
   

Referat fra bestyrelsesmøde d. 28.11.2024 
 
Deltagere: Maja Sørensen (MS), Annette Christensen (AC), Betül Eryilmaz (BE), Oskar Dalsjø (OD), 
Kristian Amdisen (KA), Emilie Wulff (EW), Leila Benhassen (LB) 
Afbud: Cate (C), Louise Stensbjerg (LS), Stephanie Kristensen (SK) 
 
Referent: Leila Benhassen 
Ordstyrer: Kristian Amdisen 
 
1. Nyt fra ledelsen: Natasha er opstartet, initialt én gang om ugen, nu to gange om ugen. Hun vil 
gerne begynde at have flere ledelsesopgaver. Aftalen med Hartvigs havepleje er udløbet. Vi har 
været glade for den service, men grundet varsling om mulig påtvunget grønne områder under 
skolen, er KA i tvivl om, vi kan fortsætte aftalen. Vi afventer tilbagemelding fra kommunen. 
 
2. Nyt fra afdelingerne: Det går godt i vuggestuen og børnehaven. Der er fokus på årgangsdagene, 
og der afprøves lidt forskellige ting af hvor mellem- og småbørnene blandes. 
 
3. Vinterservice: Hoffmann A/S skal overtage opgaven omkring snerydning og saltning. Der er fokus 
på, at budgettet holdes. Bestyrelsen godkender det. 
 
4. Forventet regnskab: KA fremlægger regnskab. Bestyrelsen godkender det. 
 
5. Fondsansøgning til kurser: OD og LB vil gerne stå for at søge fonde. Der arbejdes på at lave en 
liste over mulige fonde, der kan ansøges – både om økonomi til kurser, legetøj m.m. Der vil 
arbejdes på at lave en temadag for alle pædagogerne, hvor institutionen holder lukket, som der 
skal søges penge til. 
 
6. Kontakt til dagplejemødre: C og LB har taget kontakt til dagplejemødre på mail, og der er 
allerede kommet to positive tilbagekendelser om at deltage i båltirsdag d. 10/12. Når vi nærmer 
os, giver LB en tilbagemelding om antal til KA/MS. 
 
7. Evt.: Støtteforeningen: BE nævner, at Støtteforeningen har 14.000 kr, der kun er delvis brugt. Der 
er desuden tjent 3.000 kr. på det seneste arrangement, der skal bruges. 
 
8. Evt.: Det drukner lidt med beskeder på aula. Ang. ferier, aftales det, at KA sender en besked på 
aula, om at forældrene skal svare inden for en tidsfrist, og hvis de ikke gør, betragtes det som, at 
børnene ikke kommer. 


